
Van: Vanda van der Kooi <v.vdkooi@ed.nl>
Verzonden: maandag 27 november 2023 16:56
Aan: Communicatie GGD Hart voor Brabant <communicatie@ggdhvb.nl>; communicatie 
<communicatie@ggdbzo.nl>
Onderwerp: Re: reactie vraag Calamiteitentoezicht Wmo

Dag Lieke en collega's,

Vanuit Den Haag wort al lange tijd aangedrongen op openbaarheid. Dit komt de zorg ten goede, en 

mensen die er afhankelijk van zijn, is het idee.

Na heel lang hier niks mee te doen, besloot het bestuur van GGD Brabant Zuidoost begin 2021 om 

onderzoeken voortaan wel openbaar te maken.

Nu lees ik in jouw mail 'dat de rapportages niet openbaar zijn'.

Graag hoor ik waar jullie dit op baseren. Wanneer is het besluit om dingen te openbaren weer 

ingetrokken? Wie heeft dat besluit genomen?

Hoe komt het bestuur van de GGD Hart voor Brabant erbij om niets te doen met de wens van de

minister?

Ik ben het niet eens met deze gang van zaken.

Graag wijs ik jullie op de Wet Open Overheid. Met een beroep daarom vraag ik hierbij alle 

onderzoeken op, in jullie eigen gebied en dat van Zuidoost Brabant, over 2023, 2022, 2021 en

2020.

Met vriendelijke groet,

Vanda van der Kooi

redactie Eindhovens Dagblad
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